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lnviqzku z niepokojem Srodowisk sluzb mundurowych, wywolanych
upowszechnianymi informacjami o zmiante ustaw o zaopatrzeniu emerytalnym,
w dniu 14 kwietnia 2008 roku w CPS ,,Dialog" w Warszawie z inicjatyvty Prezydium
Forum Zwiqzkow Zawodowych odbylo siq spotkanie przewodniczqcych zarzqd6w
wojew6dzk'tch i szkolnych NSZZ Policjant6w, przedstawicieli rwiqzkow
zawodowych Sluzby Wiqziennej, Paristwowej Strazy Pozarnej , Straiy Granicznej,
Konwentu Dziekan6w Oficer6w Wojska Polskiego z Ministrem Pracy i Polityki
Spolecznej Pani4Jolant4 Fedak.

Ministerstwo Spraw Wewnqtrznych i Administracji reprezentowal dyrektor
Departamentu Budzetu, Wadyslaw Budzeri oraz zastqpca dyrektora Departamentu
Bezpieczefistwa , Andrzej Przemyski, KomendQ Glown4 Policji - zastqpca dyrektora
Biura Kadr i Szkolenia, Jacek Grl oraz pelnomocnik komendanta do kontakt6w ze
rwiqzkami zawodowymi, Jan Galadyk.

Pani Minister przedstawila og6ln4 ocenQ sytuacji demograficznej w Polsce
w kontek6cie funkcjonowania systemu emerytalnego i koniecznoSci zmian w celu
wydluzenia okresu aktywnoSci zawodowej wszystkich bran? i grup zawodowych.

Zaprezentowala r6wniez informacje o rz4dowych programach ,, SolidarnoSi
pokolefi", ,,Konwergencji,, dla os6b po 50. roku Zycia oraz innych formach
aktywizacji zawodowej, okreSlonej w Strategii Lizboriskiej.

Problematyka zmian w ustawach o zaopaftzeniu emerytalnym sluZb
mundurowych, jak oSwiadczyLa Pani Minister, ,,nie jest objqta zakresem dzialania
cywilnego ministra pracy i nie posiada informacji w sprawie prac nad zmianqtych
ustaw, ze wzglqdu na to, 2e s4 to kompetencje wlaSciwych ministr6w".

OSwiadczenie to potwierdzili obecni na spotkaniu, w imieniu Ministra Spraw
Wewnqtrznych i Administracji, dyrektorzy departament6w.

Odnosz4c siE do aktualnych rozwiqzan w ustawach emerytalnych sluZb
mundurowych Pani Minister Jolanta Fedak wyrazlNa w4tpliwoSi w racjonalnoSi ich
dalszego utrzymywania.

Przedstawiciele strony spolecznej przedstawili specyfikq stuzby, jej
odmiennoSci od warunk6w pracy o charakterze cywilnym. Wyrazili r6wniez obawy
o mozliwe skutki podjqcia negatywnych zmian pogarszaj4cych dotychczasowe prawa
funkcjonariuszy i holnierzy w postaci masowych odejSd na emerytury, kt6re
pogorsz a, zLa,sytuacj q kadrow q sLuhb mundurowych.
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Uzasadnili sytuacjq masowego odchodzenia ze sluzby w ostatnich latach
hotnreruy i funkcjonariuszy z r62nych przyczyn niezaleZnych od nich, lecz od
skostnialych unormowari ustawowych i nieodpowied zialnych przehohonych
realizujqcych dyspozycje polityczne. W wyniku takich nacisk6w tylko w latach
2005-2008 odeszlo ze stuzby kilkanaScie tysiEcy ZoNmerzy i funkcjonariuszy, zasrTajqc
rosn4c4 rzesze mlodych emeryt6w.

Progresja wyslugi w sluzbie i prawo do l00-procentowej emerytury to dwa
warunki, ktdre w zgodnej opinii wszystkich przedstawicieli strony spolecznej moga
stanowii skuteczne argumenty pozostania w sluzbie funkcjonariuszy t aoLnierzy.

Kahda ze stron reprezentuj4cq policjant6w, hoNnierzy, funkcjonariuszy Sluzby
Granicznej, Sluzby WiEziennej, Pafrstwowej Strazy PoZarnej wypowiedziata siq za
utrzymaniem odrEbnego systemu emerytalnego dla sluZb mundurowych.

Uczestnicy spotkania skierowali do Pani Minister, pelni4cej r6wniez funkcjq
wiceprzewodnicz4cej Komisji Tr6jstronnej, propozycjE powolania stalego zespolu
Komisji Trojstronnej do spraw Stuzb Mundurowych, kt6ra zgodnie z uchwatqnr 3l
z dnra 3 kwietnia 2008 roku, a szczeg6lnie treSci4 $ I pkt, 1, bylaby reprezentantem
Srodowiska funkcjonariuszy i hoLnierzy do konsultacji wszelkich zmian w zakresie
praw i uprawnieri.

Pani Minister Jolanta Fedak odpowie dziaNa na wszystkie pytania w trakcie
otwartej dyskusji aZ do Wazerpania wszystkich lcwestii nurtuj4cych nasze
Srodowisko.
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ZaN4cznrk:
- uchwala Komisji Tr6jstronnej nr 3 | z dnia 3 kwietnia 2008 r.


